
Protok6t Nr 1 12l18
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 29 stycznia 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

cztonkowie Zarzqdu: Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

oraz: Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz. Oswiaty i promocji
Artur Gajowniczek - nacz. wydz. Administracyjno-Gospodarczego
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjgcie porzqdku obrad
3. Informacja o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Konkursowych do rozpatrywania ofert ner

realizacig zadan publicznych przez organizacje pozarzqdowe oraz podmioty wymienioner
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o dzialalnorlci pozytku publicznego
i o wolontariacie w 2018 r.

5 Podjqcie uchwaly w sprawie uzgodnienia zawodu w Technikunr w Zespole Szkot Nr '1

im. Kazimierza Wielkiego w Mirisku Mazowieckim.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie uzgodnienia zawodu w Technikum w Zespole Szkot

Zawodowych Nr 2 im. Powstancow warszawy w Mihsku Mazowir:ckim.
7. Sprawy oswiatowe.
8. Podiqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie powiatu na2oi8 rok.
9. Sprawy ro2ne.
10 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 15 stycznia 2018 r.
1 1 . Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytal porzqdek po:;iedzenia, ktory zostal

przyjqty jednogtosnie (nieobecny p. t_. Bogucki).



Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowat o nastgprujqcych sprawacn:
- we wrzeSniu ubiegtego roku miala miejsce kontrola sprarwdzajEca w zakresit:
realizacii zadan przez PUP w Minsku Maz. w przekazanym wystqpieniu pokontrolnym
stwierdzono,2e zalecenia pokontrolne zostaly wykonane i nie rna uwag,
- odbylo sig spotkanie z dowodztwem 53. batalionu lekkiej pieclroty Siedlce dotyczqct:
wspolpracy zwladzami samorzqdowymi, w szczegolno5ci w zakresie sformowania nir
terenie naszego powiatu jednej z kompanii wchodzqcych w sktad batalionu,
w spotkaniu uczestniczyli wiceburmistrz Krzyszlof Michalik, dowodca batalionu ppll<
Dariusz Koztowski, dowodca 5. kompanii kpt. Pawet Kraczkowski. Po 5 lutym br.
zorganizowane zostanie spotkanie z wojtami, burmistrzami, Wojskowynr
Komendantem Uzupetnien i pplk D. Koztowskim w celu doprecyzowania zasa<j
wspolpracy,
- odbyto sig spotkanie poswigcone propozycji PKP PLK S.A, skierowanej do powiatu
minskiego, gminy Ceglow i gminy Halinow, w zakresie wspolnej realizacji inwestycji
polegajqcych na wybudowaniu przejazdow kolejowo - drogowych; wystosowana
zostala pro6ba do prezes a Zmudy o spotkanie,
- odbyto siq spotkanie dotyczqce utworzenia przystanku kolejowego w Stojadlach. Jest
wystqpienie kilku gmin, aby przy oka4i planow modernizacji sprobowac zrealizowac
przystanek w Stojadlach oraz trzeci toru do Minska Maz. Akces zqlosil rowniez
Burmistrz Mrozow.
- uczestniczyl w rocznej odprawie policji, z udzialem z-cy Kornendanta Stolecznego
Policji ds. Logistyki; KPP w Minsku Maz. znalazla siq na I miejscu,
- spotkal siq z przedstawicielamifirmy San Marino, bqdqcej podwykonawcE firmy, ktora
jest wykonawcE autostrady od Wqzla Lubelska do Choszczowki, firma poszukuje:
miejsc, gdzie bgdq mogli wydobywac kruszywo,
- uczestniczyl w sesji Rady Gminy w Latowiczu, gtownym tematem byiy sprawy
orogowe,
- wplynqty pozytywne opinie RIO dotyczEce prawidtowosci planowanej kwoty dlugu
powiatu minskiego i o mozliwosci sfinansowania planowanego deficytu,
- odbyto siq spotkanie w sprawie lgrzysk Samorzqdowcow, ktore odbgdq siq)
w Siennicy 14 kwietnia br.
- uczestniczyl w spotkaniu w Mrozach dotyczqcym uruchomienia PSD Caritas,
- uczestniczyl w symbolicznym otwarciu windy w DPS ,,Jedlina" w Mieni,
- uczestniczyl w Dlugiej KoScielnej w uroczystosciach zwiqzanych ze 155 rocznicel
wybuchu Powstania Styczniowego,
- uczestniczylw symbolicznym przekazaniu samochodu dla caritas,
- uczestniczyl w zebraniach strazackich, spotkaniu samorzqrCowcow gminy Dobre;
z posel T. Wargockq.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowal o nastrTpujqcych sprawach:
- zakonczyta sig kadencja Rady Spolecznej SPZOZ i na nrajbli2szej sesji nalezyr
powolac Radq Spotecznq,
- odbyty sig narady z dyrektorami powiatowych jednostek.

Ad.4
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e:

termin skladania ofert na realizacjq zadan zleconych przez organizacje pozarzEdower
uplywa 29 stycznia br. Zgodnie z ogloszeniem oceny formalnej i merytoryczne.i
zlo2onych ofert dokonuje komisja konkursowa powolana prz<>z Zarzqd, w zwiqzkut
z powyZszym nalezy powotac komisje.



Nastqpnie odczylala projekt uchwaly w sprawie powolania Kornisji Konkursowych drt
rozpatrywania ofert na realizacjg zadan publicznych przez organizacje pozarz-qdowe
oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o dzialalnosci pozytku publicznego io wolontariacie w 20'18 r.; przeprowadzonp
gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siti
jednogtoSnie (nieobecny p. t_ukasz Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 709/18 w sprawie powoNania Komisji
Konkursowych do rozpatrywania ofert na realizacjq zadern publicznych przel
organizacie pozarzqdowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustiwy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dziaNalno6ci po2ytku publicznego i o wolontariacir>
w 2018 r.

Ad. 5
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2<>

dyrektor Zespolu Szkot Nr 1 w Minsku Maz. zwrocita sig o uruclromienie w Technikunr
kierunkow: technik drog kolejowych i obiektow inzynieryjnych, technik przemyslu
mody, technik robot wykoriczeniowych w budownictwie.
Wyjasnila, 2e zgodnie z aft. 68 ust. 7 Prawa oswiatowego, dyrektor szkoly
w porozumieniu z organem prowadzqcym szkolg ustala zawody po zasiqgnigciu opinii
powiatowej i wojewodzkiej rady rynku pracy. Dodala, ze dyrektrcr uzyskala pozytywne:
opinie.
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie uzgodnienia zawodu w Technikunr
w Zespole Szkot Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w l\/insku Mazowieckim;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly )l-arzqd opowiedziat siE:
jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 710/18 w sprawie uzgodnienia zawodu
w Technikum w Zespole Szkot Nr 1 im. Kazimierza \Mielkiego w Minskr;
Mazowieckim,

Ad. 6
P Emilia Piotrkowicz wyjasnila, 2e dyrektor Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2l

w Minsku Mazowieckim zwrocil siq o uruchomienie w Techrrikum zawodu technikl
automatyk sterowania ruchem kolejowym. Dodala, ze dyrektor uzyskat pozytywner
opinie powiatowej i wojewodzkiej rady rynku pracy. Nastgpnie odczylala projek1
uchwaly w sprawie uzgodnienia zawodu w Technikum w Zespole Szkot Zawodowychr
Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowiecl.rim; przeprowaozonc)
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 71 1118 w sprawie uzgodnienia zawodr.l
w Technikum w Zespole Szkot Zawodowych Nr 2 im. Porustaficow Warszawy'
w Minsku Mazowieckim.

Ad.7
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziala, Ze do konca lutego

dyrektorzy sq zobowiqzani do przygotowania i przedstawienia mtodzie2y regulaminow
naboru do szkol na nowy rok szkolny. W zwiqzku z tym zrnrrocili siq do Zarzqdu
o decyzjg w sprawie liczby oddzialow w poszczegolnych typach szkol. Dodala, ze



Wydziat przygotowal zestawienie dotyczqce kierunkow ksztalcenia przedstawiajqc
plan iwykonanie obecnego roku szkolnego ipran na rok przyst_ly.
Wyjasnila, 2e z demografii i danych o absolwentach gimnazjow wynika, Ze bqdzie
mniej o 22kandydatow w stosunku do tego roku, wigc; nieuzasadnionym jest tworzenie
wiqcej oddzialow i zaproponowala pozostac przy liczLtie 42 odd,ziafow. powiedzia la, Ze
w stosunku do technikow i branzowej szkoty zawodowej, jezerli uda sig zrekrutowar:
cafy oddzial, aby Medy indywidualnie podejmowana byta zgod;a przez Zarzqd.
Dodala, ze w ZSA i ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w lVinst<u Maz. zaproponowany Jesrl oddziallqczony, wZS Nr 1 w Minsku Maz. dyrektor proponuje 3 oddzialy lqczone,
a w zsz Nr 2 w Minsku Maz. dyrektor zwraca sig o 2 oddzialy lqczone.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie przyjql propozycjq Wyd:zialu dotyczqcq liczby
oddzialow, a w przypadku gdyby okazalo siq, ze w klasach zawodowych'bqdzii)
wiqksze zapotrzebowanie, wowczas Zarzqd bgdzie podejmowai decyzjr:
o dodatkowych oddzialach.

Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji poinformowata, Ze Marszalek
Wojewodztwa Mazowieckiego zaprosil do skladania w terminie do 2 lutego br. oferl na
wspolorganizacjg dozynek wojewodzkich na przetomie sierpnia i wrzesnia br.

Zarzqd postanowit nie skladac ofeftv.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila prrojekt uchwaly w sprawie zmial

w budzecie Powiatu na 2018 rok. WyjaSnita, 2e zniany polergajq na przeniesieniu
wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biezqcych i dotyczq.
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Po2arnej w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Mihsku Maz.
- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku N/az.
- Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni,
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciern uchwaty czlonkowier
Zarzqdu glosowali nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Jan f arczynski - za podjgciem uc;hwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czfonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaty
- Czlonek ZarzEdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 712118 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2018 rok.

Ad. 9
Naczelnik Wydziatu Administracyjno-Gospodarczego Artur Gajowniczek

powiedzial, ze mamy zbgdny samochod marki VW Passat 2.0 TDI rok prod. 2008 ,

przebieg 207.000 km. Samochod zostal wyceniony na kwotg ok 20.000 zt, a ASO VW
zaproponowalo kwotq 17.000 zl. Powiedzial, Ze przeslana zlostala informacja do
powiatowych jednoslek, czy sq zainteresowane, jerJnak 2adna jednostka nie jest



zainteresowana tym samochodem. Dodal, ze jest mozliwosc zbycia tego samochodru
w drodze przetargu.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie postanowil o sprzeda2y samochodu marlli
VW Passat.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powrocil do wniosku z dnia
10 stycznia2018 r. zlolonego przez wykonawcq hali sportowej w ZS Nr 1 w Minsku
Maz. o wzrost wynagrodzenia o kwotq 14.534 zl netto tl. 17.877,18 zl brutto do koncia
realizaqi inwestycji (dotyczy 15.518,85 roboczogodzin). Stawka roboczogodziny
wzrosla z 12 zl na 12,50 zl.
Poinformowal,2e zostalo to zweryfikowane przez rnspektora nerdzoru, ktory stwierdzil,,
ze wszystko siq zgadza ze stanem faktycznym.
Ponadto ustalono, ze wydatkowanie tych srodkow musi byc udokumentowane listanai
plac bez ujawniania nazwisk.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal wniosek firmy.
Starosta -Antoni JanTarczynski powiedzial,2<=w dniu 30 stycznia br. odbgdzir:

siq sesja Sejmiku Wojewodztwa Mazowieckiego, na ktorej bqdzie podejmowana
uchwata w sprawie udzielenia pomocy finansowej z pzeznaczeniem na iealizaq<7
projektu w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Drogy Lokalnych o istotnyni
znaczeniu dla rozwoju spoleczno-gospodarczego regionu. Dodal, 2e z projektu
uchwaly wynika, ze powiat minski olrzyma dofinansowanie w llwocie 4,O2O.jg1,gB zl
na przebudowg drogi powiatowej nr 2230W Minsk Maz.-Cegtow-Mrozy w cyklu
dwuletnim.
Starosta powiedzial, 2e aby miec mozliwoSc podpisania umowy z marszalkienr
wojewodztwa nalezy dokonac zmiany w uchwale budzetowej i zadanie rozpisac nel
2lata. Dodal, 2e rozmawial wstqpnie z przewodniczqc;q Rady Prrwiatu o zwolaniu sesji
w dniu 8 lutego br.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze po.iawia siq szansa wprowadzenier
nowych zadan i powrocil do propozycji wczesniej przedstawionej tj. do stworzenia
mozliwosci pozyskania Srodkow na:
- most na rzece Witowka w msc. Porzewnica gm. Mrozy (wartosc zadania 1,5 mln zl,
mozliwosc pozyskania 750.000 zt),
- halg sportowq w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. w cyklu li-letnim (na ten rok ok.250.000".
300 000 zl).
Wyjasnit, 2e ie2eli w przypadku zadania mostowego nie otrzymermy dofinansowania to
sami jeste6my w stanie je zrealizowac, natomiasll w przypadku nie otrzymania
wsparcia na budowq hali sportowej w ZSZ Nr 2, wowczas zadanie to trzeba byloby'
wylqczyc z realizaqi.
Starosta powrocit rowniez do kwestii ewentualnej realizacji zadania dotyczqcegc,
ul. Nowowiejskiej w Wielgolesie i propozycji realizacjijej w cyku 2-letnim Wyl"Snit, 2.,
pozyskanie Srodkow i rozbicie na 2lata zadania dotyc:zqcego mostu na rzece Witowka
pozwala na uwolnienie Srodkow w tym roku. Warlosc zadania, kt6re skladane bylo do
marszalka to 6.700.000 zl dzielEc na 2lata i uwzglqdniajqc dotaclq 2 mln zt to jesiesmy
w stanie przeznaczyc na most 750.000 zl, na zadanie drogow,e BO0.0O0 zl-i na halq
sportowq 250 000 zt - 300.000 zf.
Starosta wyjasnil, ze powyzsze zadania nie spowodujq zwiqkszenia zadlu2enia.
Dodat, ze jest jeszcze kilka zadan nizszych warto6ciowo, ktore mo2na byloby wpisac
i pozyskac na nie srodki np. Otwarte Strefy Aktywnosci. Ponaclto nie zaiatwiona jest
sprawa instalacji p poZ w internacie ZSE w Minsku Maz. (230.000 zl). Gdyby siq
pojawily kolejne mozliwosci na dodatkowe srodki to nalezaloby wrocic do tematu



nakladek oraz wspolpracy z powiatem wolominski i wykonania dokumentacji na drogg
na terenie gminy Stanislaw6w (Zawiesiuchy),

Ustalono, ze kolejne posiedzenia Zarzqdu odbgdq sig 31 .oj.2o1g r. o godz. g.00
i 12.02.2018 r. o godz. 9.00.

Ad. 10
Protokol posiedzenia w dniu 15 stycznia br. zostal przyjqty.

Ad.11
Zamkniqcie pos iedze n ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


